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Abstract (en)
The calendar (12) has a display (18) for indicating the actual date and the corresponding day of the week, controlled via a radio receiver (14), which
receives calendar information from a remote radio transmitter (10) and an associated controller (16). The receiver may have a reception antenna
incorporated in the housing of the calendar, for reception of a radio clock signal, the controller provided by a microcontroller for a liquid crystal day
and date display.

Abstract (de)
Es wird ein Kalender (12) zur Anzeige des jeweiligen, mittels einer Aktualisierungseinrichtung aktualisierten Datums und des zugehörigen
Wochentages beschrieben, wobei die Aktualisierungs-Einrichtung einen auf einen Funkuhr-Sender (10) empfindlichen Empfänger (14) und einen
mit dem Empfänger (14) zusammengeschalteten Controller (16) aufweist, an den eine Anzeigeeinrichtung (18) für das Datum und den Wochentag
angeschlossen ist. <IMAGE>
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